
آرمان ملی: مورایس سرمربی تیم سپاهان که در مقطعی به 
عنوان کاندیدای نیمکت تیم  ملی نیز انتخاب شده بود در این 

روزها شرایط خوبی در اصفهان ندارد.
   وضعیت فعلی 

در ماهی که نتایج سینوسی و ضعیف سپاهان در رقابت های 
یکدیگر  پشت سر  آسیا  قهرمانان  لیگ  حتی  و  برتر  لیگ 
ردیف شد، تقریباً از همه ارکان باشگاه و تیم گرفته یعنی از 
هیات مدیره، مدیرعامل و حتی بازیکنان روی سکوهای نقش 
جهان انتقاد شد، اما مورایس پرتغالی تقریباً هیچ چیزی بابت 
اعتراض از هواداران طلایی نشنید تا سرانجام صبر هوادار 
سپاهان روی سکوها لبریز شد و در بازی قبلی سپاهان در برابر 
نساجی سرانجام مورایس هم فهمید که دیگر آن محبوبیت 
سابق را در بین هواداران تیمش ندارد. ایمنا در ادامه نوشت: 
این سرمربی پرتغالی که حتی در مقطعی به عنوان کاندیدای 
نیمکت تیم ملی نیز انتخاب شده بود در این روزها شرایط 
خوبی در اصفهان ندارد. وی و دستیارانش که هیچ مربی ایرانی 
هم بین خودشان ندارند، باید هرچه سریع تر سپاهان را از این 
بحران خارج کنند تا شاید دوباره محبوب دل هواداران شوند 
که البته رقم زدن این اتفاق هم به این سادگی ها نخواهد بود. 
از دوم تیر ۱۴۰۱ که مورایس به طور رسمی هدایت سپاهان را 
برعهده گرفت تا به امروز زمانی نزدیک به دو سال گذشته و 
این سرمربی خارجی بعد از نایب قهرمانی در لیگ قبلی امسال 
هم بعید به نظر می رسد که در لیگ برتر شانسی برای موفقیت 
داشته باشد و باید همه امید خودش را به رقابت های جام 
حذفی بسپارد تا شاید در آنجا سپاهان بتواند دل هواداران 
کار هم به سادگی  که البته این  خودش را به دست بیاورد 
امکان پذیر نخواهد بود. بدون شک از بازی چهارشنبه این 
هفته سپاهان در مقابل ذوب آهن شرایط برای سرمربی 
پرتغالی سپاهان تغییر خواهد کرد و مترجم او که تعبیر عبارت 
»حیا کن، رها کن« معروف در فوتبال ایران را برای او ترجمه 
کید کرده است که نتیجه نگرفتن  کرده حتماً به مورایس هم تا
در شهرآورد فوتبال اصفهان عاملی برای اعتراض همه جانبه 
سپاهان است و دیگر محبوبیت پیش از این مورایس بین 
سپاهانی ها کارساز نخواهد بود. با توجه به وضعیت سپاهان در 
طول فصل به احتمال زیاد اخراج و پرداخت حق فسخ قرارداد 
مورایس و دستیارانش هزینه بالایی روی دست سپاهان 
گر استعفا ندهد، بدون  بگذارد و احتمالاً این سرمربی پرتغالی ا
شک تا پایان فصل می تواند همچنان به عنوان سرمربی روی 
گر نتیجه نگیرد باید شعارهای  نیمکت تیمش بنشیند و ا

هواداران سپاهان را هم تحمل کند. 
   چرخابی

حسین چرخابی در خصوص نتایج ضعیف سپاهان می گوید: 
که اینجا در  سپاهان از ابتدای فصل اسیر اشتباهاتی شد 
کورس قهرمانی جا مانده است. از بازیکنان خارجی که گرفت و 
استفاده ای نبردند. دابو در هر شرایطی باید بازی کند و جای 
نورافکن، یزدانی یا کریمی بازی می کند. دابو هافبک است و نباید 
به جای دفاع وسط بازی کند. بار ها و بار ها ایراد های سپاهان 

گفته شده و گوش شنوایی نبوده است. کار به جایی رسید که 
سپاهان با این همه مهره هفتمین باخت خود را برابر صنعت 
نفت متحمل شد. قبول ندارم همه چیز تمام شده و در فوتبال ما 
هیچ چیزی به پایان نرسیده است. هر اتفاقی ممکن است برای 
هر تیمی بیفتد. قدر مسلم با این نتایج، برای سپاهان احتمال 

قهرمانی خیلی کم شده است. 
   کربکندی

رسول کربکندی پیشکسوت فوتبال اصفهان در این خصوص 
گفت: بازیکنان شادابی گذشته را ندارند و نمی دانیم بین آنها و 
سرمربی مشکلی است یا خیر، چون بازیکنان و کادرفنی تغییری 
کت به عنوان مدیرعامل باشگاه کنار  نکرده اند. محمدرضا سا
رفته و منوچهر نیکفر سرپرست شد که توانسته بخش زیادی 
از نیاز های تیم را رفع کند و هر تدارکی لازم بوده انجام داد. وقتی 
تیم نتیجه نمی گیرد نیازی به استعفای مدیرعامل نبود، چون 
اشکالات تیم فنی است. جای سوال دارد که چرا بازیکنان مثل 
گر این تیم نتواند این فصل عنوان درخور  قبل بازی نمی کنند. ا
هزینه های خود کسب کند شاید مدیران کارخانه فولاد مبارکه 
تصمیم بگیرند سرمایه گذاری در این وسعت را نکنند و امیدوارم 
آن روز نیاید. به جای آنکه هر چه به آخر فصل می رویم نتایج 
بهتر شود دچار افت شده و نمی دانم چرا حمیت برای کسب 
نتایج خوب دیده نمی شود. وی یادآور شد: معضل سپاهان این 
است که نمی تواند سرمربی را عوض کند. دلیل آن نوع قراردادی 
است که حرفه ای به سود سرمربی بسته شده و مدیر برنامه های 
خارجی به شکل حرفه ای قرارداد می بندند و در ایران تنها زیر 
قرارداد امضا می شود و تعهدات زیادی را ایجاد می کند. به ندرت 
دیدیم در ایران با سرمربی خارجی قرارداد سه ساله بسته شود. 

هیچ بندی هم برای تغییر قرارداد نیست. حالا باشگاه 
گر بخواهد مورایس را برکنار کند که خواهان  سپاهان ا

زیادی هم دارد، با توجه به افزایش هزینه های ارزی، نه 
تنها پول این فصل که پول فصل بعد هم باید پرداخت 
شود. شاید مورایس هم بدش نمی آید که او را بردارند، 
چون تیم نتیجه نگرفته و او پول سال بعد خود را هم 
می گیرد. شاید برای آینده خود هماهنگی های 
لازم را کرده، چون قرارداد ها در ایران بدون نظارت 
حقوقی جامع بسته می شود و بیشتر یک طرفه 

به سوی طرف خارجی است. 
   یاوری 

محمد یاوری، پیشکسوت تیم فوتبال 
سپاهان در خصوص نتایج ضعیف کسب 
شده در بازی های گذشته سپاهان اظهار 
می کند: از نظر من برخی بسیار خوش بینانه 
نتایج  از  حرف  که  می کنند  صحبت 
سینوسی می زنند، بی شک این تعداد 
نتیجه نگرفتن عملکرد سینوسی به شمار 

نمی رود. بعضی اتفاقات در زمینه فنی و 
خ دادن  چینش ترکیب سپاهان در حال ر

گاهی می شود. هدف من  است که موجب آ

قضاوت نیست، اما اینکه سرمربی طلایی پوشان در خصوص 
تصمیم گیری های خود توضیحی نمی دهد، جای سوال دارد. 
کارشناس فوتبال کشورمان با اشاره به تصمیم های فنی مورایس 
تصریح می کند: باید بدانیم چرا زمانی که سپاهان نیاز مبرم به 
گل دارد، مهاجمی که موفق به گلزنی شده است از زمین مسابقه 
خارج می شود؛ مورایس باید پاسخگو باشد. هیچ کس نمی داند 
دلیل این تصمیم گیری های سرمربی سپاهان چیست. مورایس 
از جمله مربیانی است که به خوبی می داند در کنفرانس های 
گر پیش از این به  مطبوعاتی چگونه صحبت کند؛ بنابراین ا
پیشنهادهای عربی اشاره کرده است، شاید قصد دارد بگوید 
مشکلی با ترک سپاهان ندارد. وی ادامه می دهد: مورایس در 
گفت وگویی اعلام می کند تنها اعرابی با نظر وی جذب شده، اما 
جالب این است که بازیکن مورد علاقه خود را در بیشتر مواقع 
روی نیمکت قرار می دهد. در نیم فصل جدایی کاوه رضایی از 
کنون با کمترین تأثیر در ترکیب اصلی  تیم قطعی می شود، اما هم ا
کتور سبک بازی سپاهان  قرار می گیرد. برای مثال در تقابل با ترا
مستقیم بود و شهریار مغانلو باید با ضربه سر توپ سوم را در 

اختیار وینگرها قرار می داد تا از فرصت استفاده کنند. 
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فاصله گرفتن طلایی پوشان از مدعیان قهرمانی 

مورایس؛ مشکل اصلی سپاهان؟!

احتمال خط خوردن نام رشفورد  
برای یورو ۲۰۲۴ 

مارکوس رشفورد که سابقه حضور در دو دوره 
اخیر جام جهانی )2۰۱8 و 2۰22( و دو دوره حضور 
در مسابقات یورو )2۰۱6 و 2۰2۰( را با تیم ملی 
فوتبال انگلیس در کارنامه حرفه ای اش دارد، به 
خاطر عملکرد ضعیفش در فصل جاری ممکن 
است شانس همراهی سه شیر در مسابقات یورو 
2۰2۴ را از دست بدهد. روزنامه انگلیسی »میرر« 
با انتشار گزارشی مدعی شد؛ به اطلاع مارکوس 
رشفورد 26 ساله رسیده شده که جایگاه او در 
مسابقات  در  حضور  برای  انگلیس  تیم ملی 
کیفیتی  یورو 2۰2۴ به خاطر وجود گزینه های با
گرت ساوت گیت هستند، در  که در دسترس 
خطر است. در ماه های اخیر سرمربی سه شیر 
از وجود مهاجمانی همچون هری کین از بایرن 
کا از آرسنال، جک گریلیش از  مونیخ، بوکایو سا
منچسترستی، فیل فودن از منچسترسیتی، 
کالوم ویلسون از نیوکاسل، ادی اِنکیتا از آرسنال 
و ابرچی ازه از کریستال پالاس بهره برده شده 

است. 

ویژه

بررسی ها نشان می دهد دریافتی بازیکنان 
پرسپولیس تا اینجای فصل، حدود ۳۸ درصد 
از مبلغ پایه قرارداد بوده است. به گزارش 
ایسنا، درحالی که هفته های پایانی لیگ برتر 
را پشت سر می گذاریم، بازیکنان پرسپولیس 
نسبت به عمل نکردن این باشگاه به تعهدات 
خود گله مند هستند و بارها این موضوع را در 

مصاحبه های خود اعلام کرده اند.
که از سوی یک مقام  بر اساس اطلاعاتی 
ر  ختیا ا ر  د لیس  سپو پر ه  شگا با ر  د مطلع 
یافتی  ع در گرفته است، مجمو ر  ایسنا قرا
بازیکنان و اعضای تیم پرسپولیس از مبلغ 
پایه قراردادشان، حدود ۳۸ درصد است که 
البته دریافتی برخی نفرات به ۳۹ درصد هم 

می رسد. البته این مقام باشگاه پرسپولیس 
مدعی است که به این مبلغ باید سهم دو 
درصدی سازمان لیگ را هم اضافه کرد که 
با احتساب این موضوع دریافتی ها در تیم 
پرسپولیس به حدود ۴۰ درصد می رسد. این 
در شرایطی است که تنها هفت هفته تا پایان 

لیگ برتر زمان باقی مانده است.

گفتوگو

در  استقلال  سابق  بازیکن  حمودی  علی 
گردان نکونام در لیگ برتر  خصوص وضعیت شا

صحبت کرد. 
    درباره برتری تیم فوتبال استقلال مقابل 

ک چه نظری دارید؟ آلومینیوم ارا
 نکونام تیم یکدست و خوبی را شکل داده و 
بردن آلومینیوم در خانه خودش برای هر تیمی 
کار دشواری است. استقلال به مراتب از آلومینیوم 
برتر بود و نشان داد که به این راحتی ها صدر را از 

دست نمی دهد. 
   نظر شما درباره تقابل استقلال و شمس 

آذر قزوین چیست؟
 شمس آذر تیم غیرقابل پیش بینی است 
و بردن این تیم کار ساده ای نخواهد بود کما 
اینکه استقلال در این چند هفته پایانی لیگ برتر 
به دنبال کسب ۳ امتیاز بوده است و از دست 
دادن یک امتیاز می تواند کار استقلال و نکونام 
را سخت کند. باید مراقب حملات و ضدحملات 
شمس آذر باشیم، زیرا این تیم با 26 گل زده 
نشان داده که تیم گلزنی است، اما استقلالی ها 
می توانند از خط دفاعی ضعیف شمس آذر بهره 
ببرند، البته دست کم گرفتن آن ها به ضرر ما 
که آنها در بازی قبلی فولاد را در  خواهد بود چرا

خانه اش شکست دادند. 
    سرنوشت قهرمانی لیگ برتر چه خواهد 

شد؟
 ۷ فینال متفاوت برای استقلال در پیش است 
و باتوجه به اینکه استقلال و پرسپولیس تنها 
شانس های قهرمانی این فصل هستند باید این 
موضوع را در نظر داشته باشیم. سرخپوشان 
دنبال کوچک ترین لغزش از استقلال هستند، 
لغزشی که می تواند برای آبی پوشان به بهای از 
دست دادن قهرمانی تمام شود. استقلال این 
فصل واقعا تیم خوبی نشان داده و من به نوبه 
خودم باور دارم که آن ها لیاقت و شایستگی 

بیشتری برای کسب قهرمانی دارند. 
    اشتباهات داوری در این فصل به ضرر 

استقلال بوده؟
که   حق استقلال در این فصل خورده شد چرا
گر VAR وجود داشت اختلاف 2 تیم پایتخت  ا
قطعا این نبود و ما شانس آوردیم که در دربی 
کمک داور ویدئویی وجود داشت وگرنه خدا 
می داند که چه بر سر سرنوشت قهرمانی می آمد. 

   مشکل اصلی استقلال چیست؟
مشکل اصلی استقلال این است که ثبات 
مدیریتی ندارد. هر مدیری که می آید فکر می کند 
که بازیکن می خرد، بدهی ها را صاف می کند و 
مطالبات بازیکنان را پرداخت می کند و تمام، اما 
وقتی پشت میز می نشیند تازه متوجه می شود که 
این تیم از ریشه مشکل دارد و کارشکنی هایی که 
از سوی مدیران بالادستی صورت می گیرد باعث 

می شود که باشگاه به بن بست بخورد. 

حمودی: 
۷ فینال متفاوت برای 

استقلال در پیش است

والیبال ساحلی  ایران  
در تایلند نایب قهرمان شد 

والیبال  مسابقات  مرحله  نهایی  ایسنا: 
ساحلی تور آزاد سامیلا تایلند، دیروز )سه شنبه 28 
فروردین( با دو دیدار رده بندی و فینال پیگیری 
شد. تیم ملی والیبال ساحلی ایران یک )عباس 
پورعسگری/ علیرضا آقاجانی( که برای رسیدن 
به دیدار فینال شش پیروزی برابر هند، مالدیو، 
، اندونزی، ژاپن و تایلند به دست آورده بود،  قطر
در آخرین مسابقه خود در این رقابت ها به مصاف 
استرالیا دو )Burnett/ Pearse( رفت. پورعسگری 
و آقاجانی در این دیدار با نتایج 2۱ بر ۱۷ و 2۱ بر 
۱8 مغلوب حریف قدرتمند خود شدند تا به مقام 
کتفا کنند. والیبال  نایب قهرمانی و مدال نقره ا
ایران سال ۱۴۰۳ را با عنوان نایب قهرمانی تیم ملی 
والیبال برفی در مسابقات آسیایی چین آغاز کرد، 
در ادامه تیم ملی یک ساحلی ایران در تور نووالی 
موفق به کسب مقام قهرمانی و مدال طلا شد و 
این تیم دیروز در سامیلا به عنوان نایب قهرمانی 
دست یافت تا در مجموع سه مدال برای والیبال 

ایران کسب شده باشد. 

منهایفوتبال

دیدگـاه

کوتاه
تسنیم: سرمربی پیشین تیم ملی فوتبال کشورمان و سرمربی 
کتور  فعلی تیم شمس آذر قزوین گزینه های جدید باشگاه ترا
کو خمس  کو خمس هستند. پس از جدایی پا برای جانشینی پا
، گمانه زنی ها درباره انتخاب جانشین این مربی در  کتور از تیم ترا
کرات خود  کتور نیز مذا تبریز همچنان ادامه دارد و مدیران ترا
برای انتخاب سرمربی جدید را آغاز کرده اند. در حالی که ابتدا از 
یحیی گل محمدی و فرهاد مجیدی به عنوان گزینه های اصلی 
کتور نام برده می شد،  مدیران تبریزی برای حضور روی نیمکت ترا
حالا امیدها برای عملی شدن این اتفاق جذاب کمرنگ شده 
است و مربیان دیگری نیز به جمع گزینه های احتمالی اضافه 
گان  کتور خبر می رسد درا شده اند. در همین راستا از باشگاه ترا
کنون گزینه   اسکوچیچ سرمربی پیشین تیم ملی فوتبال ایران ا
اصلی باشگاه تبریزی است و در کنار او سعید دقیقی نیز دیگر 
کتور فعلاً تمرینات خود را زیر  گزینه این تیم محسوب می شود. ترا
نظر محمد نصرتی پیگیری می کند و روز جمعه در چارچوب هفته 
بیست و چهارم لیگ برتر به مصاف نساجی مازندران خواهد رفت. 

بیــنالمــلل
   سرمربی چلسی به خاطر اتفاق رخ داده بین دو بازیکن 
تیمش برابر اورتون عذرخواهی و اعلام کرد این اتفاق دیگر نباید 
تکرار شود. پیروزی شش بر صفر چلسی برابر اورتون و پوکر کول 
پالمر در این دیدار باید باعث می شد که مائوریتسیو پوچتینو 
بعد از بازی مشکل خاصی نداشته باشد اما این خیلی دور 
از ذهن بود و سرمربی آرژانتینی بازیکنان تیمش را به خاطر 
جروبحث بر سر زدن ضربه پنالتی سرزنش کرد. کاپیتان کانر 
گر مجبور شد نیکلاس جکسون و نونی مادوکه را از هم کند  گالا
و توپ را از این دو بازیکن گرفت و به پالمر، پنالتی زن تیمش، داد 
کرنت، مائوریتسیو پوچتینوی  تا او پنالتی را بزند. به گزارش سا
خشمگین بعد از بازی گفت: بازیکنان و کادر فنی می دانند که 
کول پالمر پنالتی زن تیم است. من از این اتفاق خیلی ناراحتم 
چون نظم و انضباط مهم ترین چیز در تیم ماست. همه قبول 
داریم که آنها )جکسون و مادوکه( اشتباه کردند. آنها بازیکنان 
گر بسیار خوب  کنش کانر گالا باتجربه ای نیستند و جوانند. وا
و بجا بود. نباید چنین اتفاقی رخ  می داد. در مدرسه که بازی 
نمی کنیم. باید یاد بگیریم این رفتارها را نشان ندهیم. مجازاتی 
گر پالمر در  در کار نیست ولی این اتفاق نباید دوباره تکرار شود. ا
 ، زمین باشد، او پنالتی زن است. پوچتینو در ادامه درباره پالمر
ستاره تیمش، گفت: او در منچسترسیتی هم توانایی گلزنی 

است. او داشت و به خوبی به پیشرفتش در چلسی ادامه داده 
برای تیم شگفت انگیز است و نشان داد 
که باشگاه تصمیم درستی برای جذبش 
در  راضی ام.  پالمر  از  کاملا  است.  گرفته 
زمینه های مختلف پیشرفت کردیم و امشب 
برابر اورتون عالی بودیم. سرمربی سابق 

تاتنهام در بخش بعدی صحبت هایش 
گفت زمان آن رسیده که تیمش پیشرفت 
کند و از اشتباه هایش درس بگیرد. او 
افزود: ما تیم بزرگی هستیم که باید برای 

قهرمانی بجنگیم و از اشتباهاتی که در 
بازی های قبل داشتیم درس بگیریم. 

این نتیجه باعث شد تا چلسی با 
۴۷ امتیاز در رده نهم قرار گیرد 

کسب  و امیدهایش را برای 
سهمیه اروپایی حفظ کند. 

استیلی: رفیعی متحول شده است و وسط زمین را مدیریت می کند

: پرسپولیس نقشی در اشتباهات داوری علیه استقلال ندارد  کبرپور ا

سرمربی پیشین تیم فوتبال پرسپولیس از 
هافبک میانی این تیم تمجید کرد و گفت او 
در نیم فصل دوم متحول شده است. حمید 
استیلی در گفت وگو با تسنیم، درباره آخرین 
وضعیت پرسپولیس و پیروزی این تیم برابر 
ملوان بندر انزلی گفت: پرسپولیس با اینکه 
نسبت به بازی های گذشته کمتر موقعیت 
گل ایجاد کرد، ولی در نهایت سه امتیازی مهم 
از این بازی گرفت. پیروزی در این بازی بسیار 
مهم بود تا تیم از کورس قهرمانی عقب نماند. 
وی در ادامه خاطرنشان کرد: در بازی های 
قبلی مدافعان کناری پرسپولیس بیشتر نفوذ 
می کردند، ولی در این بازی نفوذها کمتر بود. 
کیفیت  به هر حال پرسپولیس برابر تیمی با
که  گرفته و نتیجه هم برایش مهم بود  قرار 

خوشبختانه به آن دست پیدا کرد. پیشکسوت 
باشگاه پرسپولیس به تمجید از سنگربان 
جوان این تیم پرداخت و یادآور شد: امیررضا 
رفیعی دروازه بان جوان پرسپولیس در این 
چند بازی فوق العاده کار کرده است. البته 
او نیاز به این دارد تا بیشتر مورد اعتماد تیم 
و خط دفاعی قرار بگیرد. استیلی با اشاره 
پرسپولیس  در  اوسمار  مثبت  عملکرد  به 
تصریح کرد: آن اوایل شاید کار اوسمار سخت 
بود تا خودش را به هواداران ثابت کند، ولی 
نحوه  و  بود  راضی کننده  مربی  این  نتایج 
بازی پرسپولیس هم تهاجمی شده است. 
پرسپولیس در بازی های اخیر از لحاظ ایجاد 
موقعیت گل در بهترین شرایط قرار داشته 
، عبدالکریم  است و خریدهایی مثل آل کثیر

حسن و ارونوف هم به پیشرفت تیم کمک 
کرده اند. از نقش سروش رفیعی در میانه 
گذشت. ما یک  زمین هم نباید به سادگی 
رفیعی متحول شده را می بینیم که به خوبی 
تیم را در وسط زمین مدیریت می کند. وی 
کنش به مصاحبه استقلالی ها علیه تیم  در وا
کار این  پرسپولیس اظهار داشت: بهترین 
است که بازیکنان و مربیان پرسپولیس جواب 
این مصاحبه ها را ندهند و آن را به باشگاه 
گذار کنند. مسائل بیرون زمین هم قطعاً در  وا
این هفته ها مهم است و باشگاه پرسپولیس 
باید روی این مسائل تمرکز داشته باشد تا تیم 
آسیب نبیند. نقش افشین پیروانی در این 
بین بسیار مهم است و باید حواشی را مدیریت 
کند. سرمربی پیشین تیم فوتبال پرسپولیس 

ادامه داد: شما دیدید که بازیکنان تیم ملی 
به دلیل انجام چند مصاحبه یا برخی حرکات 
غیرحرفه ای دیگر در جام ملت ها، چگونه 
و  قانون سفت  جریمه شدند. قطعاً وقتی 
سخت وجود داشته باشد خیلی چیزها کنترل 
می شود. وقتی هر فردی به خودش اجازه 
بدهد در مورد داوری یا تیم حریف خیلی 
راحت صحبت کند و برخوردی هم صورت 
نگیرد، باز هم شاهد این اتفاقات خواهیم 
بود. فدراسیون و کمیته انضباطی باید با این 
مسائل برخورد کنند. استیلی راجع به شانس 
گفت:  فصل  این  در  پرسپولیس  قهرمانی 
پرسپولیس به خاطر سبک فوتبالش و اینکه 
تهاجمی بازی می کند، شانس زیادی برای 

قهرمانی دارد. 

کبرپور بازیکن پیشین استقلال  علیرضا ا
معتقد است که مدیران این باشگاه به جای 
بیانیه نویسی علیه پرسپولیس باید اعتراض 
خود را به دست مسئولان فدراسیون و کمیته 

داوران برسانند.
    شرایط استقلال

گفت وگو با تسنیم در  کبرپور در  علیرضا ا
خصوص شرایط استقلال پس از پیروزی در 
ک مقابل آلومینیوم اظهار داشت: هرچه به  ارا
پایان لیگ نزدیک می شویم، بازی ها سخت تر 
ک  می شود. از قبل مشخص بود استقلال در ارا
بازی دشواری خواهد داشت. آلومینیوم تیم 
گذشته در تبریز از  سرسختی است و هفته 
کتور امتیاز گرفته بود و مشخص بود مقابل  ترا
استقلال هم خیلی بسته بازی خواهد کرد تا از 
ضدحملات استفاده کند. خوشبختانه بلانکو 
از غفلت مدافعان آلومینیوم استفاده کرد و گل 

ارزشمندی را به ثمر رساند. 

   بلانکو 
بازیکن پیشین استقلال با تمجید از عملکرد 
مهاجم آرژانتینی این تیم عنوان کرد: بلانکو 
کیفیتی است و خیلی اتفاق خوبی  بازیکن با
است که در چنین زمان حساسی به فرم خوب 
و مدنظر کادرفنی استقلال رسیده و می بینیم 
که گل های با ارزشی به ثمر رسانده است. بلانکو 
ابتدا که به استقلال آمد، خیلی آماده نبود 
و در چند بازی هم در گلزنی ناموفق و تحت 
فشار بود. بلانکو در حال حاضر به لحاظ بدنی 
هم خیلی آماده است و آمادگی او را ما زمانی 
می بینیم که خیلی به عقب برمی گردد و حتی 
در کارهای دفاعی و بازیسازی تیم هم کمک 
می کند، علاوه بر اینها او یک سرزن فوق العاده 
گی اش به بهترین شکل  است که از این ویژ
استفاده می کند. وی ادامه داد: پرسپولیس 
با توجه به نتایج و بردهایی که به دست آورده 
خیلی به استقلال نزدیک شده است. با این 

شرایط الان دیگر کیفیت بازی و تعداد گل زده 
اهمیتی ندارد، فقط استقلال نباید اجازه دهد 
فاصله یک امتیازی از بین برود تا در آخرین 

هفته جام را بالای سر ببرد.
   انتقاد 

کادرفنی و  کنش به انتقاد  کبرپور در وا ا
بازیکنان  استقلال پس از بازی با آلومینیوم، 
خاطرنشان کرد: برای من خیلی عجیب است 
که چرا باشگاه استقلال در انتقاد از اشتباهات 
داوری که علیه تیم نکونام صورت می گیرد، علیه 
پرسپولیس بیانیه صادر می کند، در صورتی 
که سرخپوشان نقشی در اشتباهات داوری 
علیه آبی ها ندارند.  مدیران استقلال باید 
اعتراض شان را به کمیته داوران و فدراسیون 
فوتبال اعلام کنند و بیانیه شان را به دست تاج 
و افشاریان برسانند. بیانیه های چند روز اخیر 
باشگاه نه تنها به نفع تیم نیست بلکه حاشیه و 

اختلاف را در اطراف تیم بیشتر می کند.

   بیانیه 
وی با بیان اینکه »طرف باشگاه استقلال 
کمیته داوران باید باشد نه پرسپولیس« 
یادآور شد: در هفته های گذشته و بویژه 
صحنه  یک  رفسنجان  مس  با  بازی  در 
گر گل  مشکوک برای استقلال رقم خورد که ا
گردان نکونام صحیح اعلام می شد، الان  شا
اختلاف در صدر جدول ۳ امتیاز بود، پس 
از آن هم در بازی پرسپولیس و ملوان، یک 
گل آفساید به ثمر رسید و یک پنالتی هم 
گر 2 امتیاز  علیه پرسپولیس گرفته نشد و ا
هم اینجا از سرخپوشان کم می شد، شرایط 
در جدول بسیار متفاوت می شد. با این 
گفتم باشگاه استقلال  که  حال همانطور 
نباید مسیر را اشتباه برود و به جای بیانیه 
نوشتن علیه پرسپولیس، اعتراضاتش را به 
کمیته داوران اعلام و آنجا حقش را مطالبه 

می کرد.

مسیر دشوار پرسپولیس 

تیم فوتبال پرسپولیس مقابل ملوان در هفته بیست وسوم 
لیگ برتر به برتری رسید. برد ملوان در آزادی کار دشواری نبود، 
اما باتوجه به انرژی و روحیه ای که بازیکنان ملوان برای این بازی 
داشتند چیزی نمانده بود سرخپوشان را به دردسر بیندازند. 
ملوان در هر 2 نیمه خوب بود و به محض اینکه توپ را به دست 
کی را انجام می داد، اما خداراشکر کادرفنی  می آورد حملات خطرنا
پرسپولیس به خوبی این بازی را آنالیز کردند و موفق شدیم 
ملوان را شکست دهیم. برخی یکسری حواشی درباره داوری به 
گر جای داور مسابقه  راه انداختند، اما سوالم این است که شما ا
بودید می توانستید صحنه گل پرسپولیس را آفساید اعلام کنید؟ 
گاهی باید جای داور به مسئله بیندیشیم و بدانیم این اشتباهات 
برای خیلی از تیم ها خصوصاً استقلال هم پیش می آید. تا زمانی 
که VAR به فوتبال ایران نیاید ما جای هیچ پیشرفتی نداریم، 
 VAR البته که ما مربیان و بازیکنانمان هنوز به آن درجه از فرهنگ
نرسیده اند و سر هر صحنه دقایق زیادی را تلف می کنند و جذابیت 
بازی را از بین می برند. نفت آبادان جزو تیم های قعرجدول لیگ 
است، اما همیشه همین تیم های قعرنشین پاشنه آشیل تیم های 
صدرنشین می شوند. به نظرم در بازی مقابل صنعت نفت جای 
هیچگونه ریسکی نیست و بازیکنان و کادرفنی نباید این تیم را 
دست کم بگیرند، زیرا هرگونه اشتباه می تواند سبب از دست دادن 
قهرمانی شود. روی کاغذ پرسپولیس می تواند با تعداد گل زیاد 
برنده شود، اما هیچ چیز قابل پیش بینی نیست. مسیر قهرمانی 
خ پوشان در ادامه لیگ، مسیر دشواری است و به نظرم در  سر
۷ بازی باقی مانده ممن است اتفاقات بسیاری رقم بخورد. 
گر حتی یک  اختلاف بین 2 تیم تنها یک امتیاز است و استقلال ا
تساوی هم کسب کند و سرخپوشان برنده شوند صدرنشین تغییر 
می کند. پرسپولیس با جذب عبدالکریم حسن و اورونوف به شدت 
گر حفظ شوند فصل آینده قطعاً به  سود برد، زیرا این بازیکنان ا
ک سرخ پوشان تبدیل می شوند. ۷ بازی پیش رو  مهره های خطرنا
اصلاً قابل پیش بینی نیست، اما اراده ای که پرسپولیسی ها دارند 
قطعاً ما را امیدوار به کسب قهرمانی می کند. مدیران پرسپولیس 
باهوش هستند و به خوبی می دانند که نباید در تله رقیب بیفتند. 
استقلالی ها مدام به فکر مصاحبه و بیانیه نویسی علیه پرسپولیس 
هستند که بهتر است این را بدانند الان لیگ برتر در حال پیشرفته 
شدن است و این صحبت ها بسیار زشت و زننده است که امیدوارم 
دیگر این صحبت ها را نبینیم و نشنویم. پرسپولیس در نیم فصل 
دوم زحمات زیادی کشیده و امیدوارم مزد این زحمات را بگیرند 
و با حمایت هواداران قهرمانی را به دست بیاوریم و دل همه 

طرفداران پرسپولیس شاد شود. 

اسماعیلحلالی
کارشناسفوتبال

 دریافتی
 امسال پرسپولیسی ها
 چقدر است؟


